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Memo 

 
 
Aan : Fractie van de PvdA 

Van : J.F.M. Hollander 

CC :  

Ons kenmerk : CONCEPT 

Datum : 18 juni 2019 

Betreft : Verzoek van de fractie van de PvdA om stukken betreffende de milieustraten 

 

 
Op maandag 10 juni is het onderstaand verzoek om stukken ingediend. Met dit memo en de 
bijlagen wordt aan het verzoek voldaan.  
 
Beste griffie, onze fractie is op zoek naar onderliggende onderzoeksopdrachten, in het verleden onderzochte 
scenario's en opgestelde rapporten rond de milieustraten in Overbetuwe. 
  
Bijgevoegd heb ik een raadsvoorstel uit 2016 met kenmerk 16RV000103 gedateerd 20-12-2016. 
Uit dit raadsvoorstel blijkt dat er al in 2011 veel is onderzocht. 
Hetzelfde geldt voor 2014. 
  
Tekstvuitvraadsvoorstel: 
'Rond de toekomst van de milieustraten is al veel onderzocht: In 2011 zijn verschillende scenario's opgesteld. 
Op basis hiervan is de voorbereiding begonnen voor de ontwikkeling van één nieuwe milieustraat.  
Deze ontwikkeling is stopgezet omdat werd gestart met een onderzoek naar één of meerdere gezamenlijke 
milieustraten voor Overbetuwe en Lingewaard. In beide rapportages zijn diverse scenario's onderzocht. 
Lingewaard heeft gekozen voor een variant waarbij geen verdere samenwerking met Overbetuwe plaatsvindt. 
(.....) 
Om doelstellingen over hergebruik van huishoudelijk afval te realiseren wil de gemeente Overbetuwe 
beschikken over moderne milieustraten. Op deze locaties worden de te scheiden afvalcomponenten op een 
veilige en milieuvriendelijke manier door bewoners afgegeven en is de dienstverlening aan bewoners optimaal. 
De milieustraten worden bedrijfsmatig geëxploiteerd tegen maatschappelijk aanvaardbare kosten. 
Het onderzoek toekomst milieustraten is in 2014 gestart met een collegeopdracht. Hierin zijn uitgangspunten, 
doelen en resultaten opgenomen. Dit voorstel is het einde van deze opdracht.' 
  
De PvdA wenst de eerder door colleges verstrekte onderzoeksopdrachten en de door externen opgestelde 
rapporten zo snel mogelijk te ontvangen. 
 
Op deze manier kunnen wij ons beter voorbereiden op de behandeling van punt 4 'stand van zaken 
milieustraat en programma van eisen en wensen toekomstscenario's en beoordelingscriteria'. 
  
Graag ziet onze fractie de gevraagde documenten opgenomen in iBabs bij het genoemde agendapunt 4.  
 
Ik ga ervan uit dat jullie de medewerking van college (en ambtelijke organisatie) zullen inroepen. 
  
Kan worden aangegeven wanneer de technische vragen van de fractie BOB uiterlijk worden beantwoord? 
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Bij voorbaat dank voor jullie inzet. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Elbert Elbers 
raadslid PvdA 
gemeente Overbetuwe 
  
 

 
Antwoord vanuit de organisatie: 

1. Aan IBabs is de onderzoeksopdracht van 2014 aan GirafResults toegevoegd. Deze is 
in 2015 in twee rapportages uitgewerkt. Deze treft u als bijlage bij het aangehaalde 
raadsvoorstel aan.  

2. Bij het archief (extern op te vragen) is een zoekopdracht uitgezet naar overige 
opdrachten in de periode tussen 2011 en 2014. 

3. De vragen van de fractie van BOB zullen op 18 juni worden beantwoord.  
 
 


